

Online Directions: Section Headings

Reading Comprehension

DIRECTIONS: Read each of the following texts and answer the related questions. As needed, you may use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you to take notes. You should reread relevant parts of each text, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question. Base your answers only on the content within the text.

Revising/Editing Part A

DIRECTIONS: Read the text or texts that follow and answer the related questions. You will be asked to improve the writing quality of each text and to correct errors so that each text follows the conventions of standard written English. You should reread relevant parts of each text, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question.

Revising/Editing Part B

DIRECTIONS: Read and answer the following questions. You will be asked to recognize and correct errors so that the sentences or short paragraphs follow the conventions of standard written English. As needed, you may use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you to take notes. You should reread relevant parts of the sentences or paragraphs, while being mindful of time, before selecting the **best** answer for each question.

MATHEMATICS

IMPORTANT NOTES

- (1) Formulas and definitions of mathematical terms and symbols are **not** provided.
- (2) Diagrams other than graphs are not necessarily drawn to scale. Do not assume any relationship in a diagram unless it is specifically stated or can be determined from the information given.
- (3) Assume that a diagram is in one plane unless the question specifically states that it is not.
- (4) Graphs are drawn to scale. Unless stated otherwise, you can assume relationships according to appearance. For example, lines on a graph that appear to be parallel can be assumed to be parallel. This is also true for concurrent lines, straight lines, collinear points, right angles, etc.

DIRECTIONS: Solve each problem. Select the answer from the choices given or enter your answer in the space provided. When you are solving problems, you can use the online notepad tool or write on the scrap paper given to you.

網上指示：章節標題

閱讀理解

指示：閱讀以下內容並回答相關問題。你可以視需要使用網上記事本工具，或在提供給的草稿紙上做筆記。你應該重新閱讀每篇文章的相關部分，然後標記每個問題的**最佳答案**，記得注意時間。僅根據文章的內容回答問題。

修改/編輯第 A 部分

指示：閱讀以下文章並回答相關問題。你需要提高每篇文章的寫作質素並修正錯誤，使每篇文章都符合標準英語書寫慣例。你應該重新閱讀每篇文章的相關部分，然後標記每個問題的**最佳答案**，記得注意時間。

修改/編輯 B 部分

指示：閱讀並回答以下問題。你需要辨識並修正錯誤，使句子或短段落都符合標準英語書寫慣例。你可以視需要使用網上記事本工具，或在提供給的草稿紙上做筆記。你應該重新閱讀每篇文章的相關部分，然後標記每個問題的**最佳答案**，記得注意時間。

數學

重要注意事項

- (1) **不提供**數學術語及符號的公式和定義。
- (2) 圖形以外的圖表不一定按比例繪製。除非特別說明或可以根據提供的資訊確定，否則不要假設圖表中的任何關係。
- (3) 假設圖表位是在一個平面上，除非問題明確說明不是如此。
- (4) 圖形按比例繪製。除非另有說明，否則可以根據外觀假設關係。例如，圖形上看起來平行的線，則可以假定為平行。對於共點線、直線、共線點、直角等也是如此。

指示：解答每個問題。從提供的選項中選擇答案，或在提供的空白處輸入答案。解題時可以使用網上記事本工具，或在提供的草稿紙上書寫。